
 

 

 

 
26.02.2018 

 

Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde  

 
26.02.2018 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet  

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Laurs Møller, Jens Peter Fisker, Eik 

Andreasen, Gitte Svendsen, Mads Ejstrup, Rie Grønbech og Louise Toft 

Afbud: Laurs, Jens Peter, Louise  

Elevrådsrepræsentanter: Christian, Daniel, Lærke og Alberte 

Medarbejderrepræsentanter: Louise Guldborg, Frida Ratzer 

Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen og Bente Haugbøl 

Formøde for forældrevalgte 17:15 – 17:30 

 
Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 

17:35 
1 Godkendelse af 

dagsorden 

Godkendt 

17:35 – 

17:40 
2 Elevrådet Elevrådet har lavet en kampagne i forhold 

til hærværk på toiletterne. Det har gået 

langt over forventning i udskoling. Der har 

ikke været hærværk siden. Kampagnen 

fortsætter i udskolingen og afprøves også 

på mellemtrinnet. Det er elevrådet, der 

følger op på tiltaget.  

Der er elevråd i næste uge, hvor der 

arbejdes videre med elevkodekset.  

Elevrådet overvejer hvordan de kan sikre 

elevernes inddragelse og repræsentanternes 

muligheder for at sikre fast tid i klasserne 

til at debattere de punkter der er oppe på 

elevrådsmøderne for at sikre 

medinddragelse og med indflydelse 

17:40 – 3 Valg til - Bilag vedlagt dagsorden 

- Planlægning af lokalt forløb.  Peter 



18:30 skolebestyrelsen informerer forældregruppen om valget. 

De inviteres til informationsmøde d. 

24.4.18 kl. 17.00-17.15 forud for 

kontaktforældremødet. Den 21. maj er 

der deadline for indmelding af 

kandidatur. Den 8. juni afgøres der om 

der er kampvalg.  

- Hvem er på valg: Jens Peter og Laurs er 

på valg. Louise udtræder af bestyrelsen 

som følge af at hendes barn dimitterer 

til sommer. 

- SB følger ledelsens henstilling om at 

vente to år før eksterne repræsentanter 

får en plads i SB. I den mellemliggende 

periode kan underviserne også 

inddrages i, hvilke samarbejdspartnere, 

der kan være relevante at inddrage i 

bestyrelsesarbejdet.  

- Der holdes kontaktforældre d. 24.4.18 

kl. 17-19, hvor man kan melde sit 

kandidatur – tillige med at dette kan 

gøres ved fysisk henvendelse til Peter 

eller på mail. Der bruges 15 minutter på 

skolebestyrelsen og resten af tiden 

bruges til kontaktforældremøde. Rie vil 

gerne hænge opslag op, der gør 

opmærksom på valget.  

 4 Kontaktforældremøde - Rie inviterer kontaktforældrene til 

kontaktforældremøde. Der bliver 

mulighed for at forældrene kan komme 

med input til emner, der skal drøftes. 

Derudover vil et tema blive drøftet.  

 5 Udvikling i 

sygefraværet over tid 

- Peter gennemgår tallene for det korte 

og det lange sygefravær. Over tid er det 

korte sygefravær faldende og er blevet 

fastholdt. Det lange fravær kan 

forklares og der er en plan for 

håndtering af dette.  

- Skolen ligger under københavner 

gennemsnittet for kort sygefravær, og 

har gjort det gennem de seneste to år – 

hvilket er et meget tilfredsstillende 

resultat. 

SPISNING 

19:30 – 

19:35 
6 Terminsprøver Der har været bedt om en 

tilbagemelding på udviklingen i 

terminsprøveresultaterne. Resultaterne 

til terminsprøverne kan ikke 



sammenlignes, da prøveformen har 

været forskellig.  

19:35 – 

19:45 
7 Planlægning af 

borgmesterens besøg 

Borgmester Jesper Christensen kommer 

og hører om vores arbejde i udskoling. 

Skolens fortsatte fokus vil være faglig 

pigecamp, praksisnedslag fra KUP-

projektet fra udskolingen samt teen-

power.  

19:45 – 

19:55 
8 Meddelelser - Formanden har ikke fået nogen 

henvendelser. 

Medarbejderrepræsentanter – på 

udskolingsmødet har det været oppe, at 

skubbe udetilladelsen til fremadrettet 

for 7. årgang til efter vinterferien. 

Ligeledes har det været drøftet at gøre 

skolepatruljen obligatorisk på 7. 

årgang, da det er udviklende i forhold 

til det forpligtende i forhold til 

fællesskabet og en del af den personlige 

og sociale udvikling.  

- Skoleledelsen – der er ingen 

meddelelser. 

 

19:55 – 

20:00 
9 Eventuelt - Rie har været til weekendkonference 

med skole og forældre, hvor der bl.a. 

var oplæg fra Per Schultz Jørgensen der 

bl.a. talte om forskellen på dannelse og 

karakterdannelse. Rie forslår, at han var 

meget inspirerende og evt. kunne være 

oplægsholder.  

- Louise forslår at man også kan få et 

oplæg fra sundhedsplejersken eller en 

anden internt ansat.  

 

20:00 – 

20:00 
10 Punkter til næste møde - Drøftelse af temaaftener: fx Louise 

Klinke, Børns vilkår  

20:00 11 Sager og indstillinger - Lukket punkt 

 


